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Vragen van de leden Van Gerven en
Leijten (beiden SP) aan de
staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over dagcentra
ggz-patiënten. (Ingezonden 18 mei
2009)

1
Wat is uw reactie op het sluiten van
een dagcentrum voor ggz-patiënten
in Alkmaar om de indicaties met
25 procent te verminderen?1

2
Heeft deze vermindering te maken
met het wegvallen van de functie
participatie en/of mensen met een
lichte beperking en/of de grondslag
psychosociaal?

3
Heeft deze vermindering te maken
met de invoering van de
zorgzwaartepakketten? Zo ja, hoe kan
het dan zijn dat de vermindering
25 procent bedraagt terwijl is
afgesproken dat in dit overgangsjaar
een bandbreedte in de groei dan wel
krimp zou zijn van 2 procent?

4
Bent u van mening dat voorkomen
moet worden dat deze mensen
geïsoleerd raken en vindt u dat de
gemeente hier een
verantwoordelijkheid hebben? Zo ja,
maakt dit onderdeel uit van de
financiële afspraken over het budget
voor 2010?

5
Erkent u dat voor veel van deze
mensen het welzijnswerk of de
buurthuizen een brug te ver is, dat
het dagcentrum naast
laagdrempeligheid, veiligheid ook
een op herstel gerichte aanpak biedt
en samenwerkt met behandelteams?
Zo ja, hoort deze functie dan niet
volledig in de AWBZ te zijn
opgenomen?

6
Heeft u inzicht in de situatie bij de
overige dagcentra in het land en kunt
u de Kamer hiervan op de hoogte
stellen? Zo nee, wanneer heeft u dit
inzicht wel?

7
Wat zijn de eerste resultaten van de
monitor die het Centrum
Indicatiestelling Zorg (CIZ) heeft
ontwikkeld naar de effecten van deze
maatregel?2

8
Op welke manier worden gemeenten
in 2009 gecompenseerd voor de extra
uitgaven die zij moeten doen in
verband met het overgangsjaar van
de pakketmaatregel?

1 Zorgvisie.nl, 14 mei 2009: «Bezuiniging
AWBZ nekt dagcentrum ggz-patiënten».
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 502.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bussemaker (Volksgezondheid,
Welzijn en Sport) (ontvangen 10 juni
2009)

De vragen van de Kamerleden van
Gerven en Leijten (SP) over
Dagcentra GGZ-patiënten kunnen tot
mijn spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat de
benodigde informatie, voor
beantwoording noodzakelijk, nog niet
voldoende beschikbaar is.
De beantwoording zal plaatshebben
omstreeks medio juni 2009.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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